
 

PROTOKÓŁ Nr XXVI/05 

XXVI-ej sesji Rady Miasta Szczecinek 

odbytej w dniu 25 kwietnia 2005r. 

w sali konferencyjnej Urz�du Miasta Szczecinek 
 

Stan Radnych – 21 
Obecnych – 20 

 
 
 Przewodnicz�cy Rady Miasta p. Jerzy Musiał  rozpocz�ł obrady o godz. 9.00. Przywitał przybyłego na sesj� 
Posła na Sejm RP p. Edwarda Wojtalika i pozostałe osoby znajduj�ce si� na sali. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM – porz�dek obrad przewiduje 13 punktów. Czy s� uwagi, pytania zwi�zane z porz�dkiem? 
Nie ma; przyst�pujemy wi�c do realizacji ustalonego porz�dku sesji. Stwierdzam quorum, na sali obecnych jest 20 
Radnych, nieobecny jeden - p. Radny J. Słupek . 
 
Porz�dek obrad przedstawia si� nast�puj�co: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyj�cie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Odpowiedzi na zapytania Radnych z poprzedniej sesji. 
4. Wyst�pienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Rady Powiatu. 
5. Uchwała w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania bud�etu miasta Szczecinek za 2004r. 
6. Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta z tytułu wykonania bud�etu miasta Szczecinek za 2004r. 
7. Uchwała w sprawie ustalenia organizacji oraz szczegółowych zasad odpłatno�ci za pobyt w Noclegowni Miejskiej – 

o�rodku wsparcia dla bezdomnych m��czyzn w Szczecinku. 
8. Uchwała w sprawie wniesienia do ZGM TBS Sp. z o. o. w Szczecinku wkładu rzeczowego /aportu/ w formie 

nieruchomo�ci stanowi�cych własno�� Miasta Szczecinek. 
9. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomo�ci stanowi�cych własno�� Miasta Szczecinek. 
10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 
11. Informacja Przewodnicz�cego Rady Miasta. 
12. Wnioski i zapytania Radnych. 
13. Zako�czenie sesji. 
 
 
ad. pkt. 2 – Przyj�cie protokołu z ostatniej sesji. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM – poddał pod głosowanie przyj�cie protokołu z ostatniej sesji Rady Miasta. 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada przyj�ła protokół XXV-ej sesji Rady Miasta Szczecinek. 
 
 
ad. pkt. 3 – Odpowiedzi na zapytania Radnych z poprzedniej sesji. 
 
Anna Mista - Radny A. Bratkowski zadał pytanie o latarnie na deptaku. Zdemontowane s� trzy latarnie. Dwie zostały 
postawione, jednej nie b�dziemy stawia�, bo ustawienie jej w tym miejscu było niefortunne. 
Je�eli chodzi o odnowienie �cie�ek rowerowych /pytanie Radnego Suchowiejko/, w momencie wykonywania 
oznakowania poziomego �cie�ka na placu przed ratuszem b�dzie odnowiona, pozostałe drogi rowerowe b�d� robione 
systematycznie. 
 Radna A. Kozioł wnioskowała o plac zabaw dla dzieci mi�dzy blokami na ul. Słowia�skiej. Miasto przyst�piło do 
sporz�dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Cie�laka – Sikorskiego”. Referat TI zło�y 
do planu wniosek  o lokalizacj� takiego placu zabaw. 
 
Grzegorz Grondys -  udzieliłem nast�puj�cej pisemnej odpowiedzi na zapytanie Radnej Kozioł, Radnego Suchowiejko – 
odczytał /w zał�czeniu do protokołu/. 
 
Anna Mordasiewicz - odpowiadam na pytanie Radnego Bratkowskiego dot. realizacji uchwały o czasie pracy. Nowy 
czas pracy zacz�ł obowi�zywa� 19 kwietnia br. Przed t� dat� wystosowano pismo do wszystkich sklepów i zakładów 
gastronomicznych, które miały czas pracy dłu�szy ni� godz. 22.00, przypominaj�ce o dostosowaniu czasu pracy. Do 
wszystkich mediów wysłano komunikat z pro�b� o zamieszczenie b�d� odczytanie, �e taki czas pracy b�dzie 
obowi�zywał. 20.04. br. dokonano sprawdzenia czy na wywieszkach o godzinach otwarcia i zamkni�cia jest nowy czas 
pracy. Tego dnia Stra� Miejska objechała miasto i sprawdziła czy sklepy po 22.00 sprzedaj� alkohol. Tylko w jednym 
przypadku stwierdzono, �e sklep był jeszcze otwarty, dot. to „Non-Stopu”, ale nast�pnego dnia ju� takiego przypadku nie 
było. 
 
Beata Kowal – p. Radna Machnik pytała o skład rad nadzorczych spółek miejskich. Zestawienie przygotowałam na 
pi�mie, które po odczytaniu wr�cz� Radnej /odczytała odpowied�/. 
 
Roman Matuszak – je�eli chodzi o spraw�, któr� poruszył Radny Bratkowski, a która dotyczy „Kronospanu”. 
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Nowy Zarz�d Spółki „Kronospan” 4.05. br. o godz. 10.00 spotka si� z Burmistrzem Miasta. W maju odb�dzie si� 
cykliczne spotkanie: miasta, starostwa, PIO�, WIO� z „Kronospanem” celem omówienia post�pu prac zwi�zanych 
z ochron� �rodowiska, a maj�cych zwi�zek z tym zakładem. 
Ponadto chc� poinformowa�, �e dobiegaj� ko�ca prace zwi�zane z wytypowaniem urz�dze� do stałego monitoringu 
powietrza i wygl�da na to, �e koszt stałego monitoringu oraz tablicy �wietlnej, która b�dzie podawa� te wyniki przez cały 
czas, to 76 tys. euro urz�dzenie, a tablica około 100 tys. euro. Obecnie przeprowadzane s� badania hałasu na 
obrze�ach firmy, terminy kiedy s� przeprowadzane nie s� ujawniane. Jedna tura bada� wykonana, b�dzie nast�pna 
i wtedy zobaczymy jak one wygl�daj�, bowiem dysponujemy wynikami sprzed 3 lat i b�dzie mo�na porówna�. 
S�dz�, �e po zbilansowaniu tych wszystkich rzeczy, a wi�c spotkania z Zarz�dem, ustalenia partycypacji w kosztach 
zaplanowanych przedsi�wzi��: rewitalizacji jeziora Trzesiecko, stałego monitoringu powietrza, hałasu, wtedy mo�na 
b�dzie podj�� decyzj� czy jest potrzebna specjalna sesja na temat Kronospanu. 
 
 
ad. pkt. 4 – Wyst�pienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Rady Powiatu. 
 
Edward Wojtalik Poseł na Sejm RP - przy okazji �e jestem, chc� poinformowa� samorz�dowców, �e w tej chwili 
w Sejmie ko�czy si� praca nad zmian� ustawy o pracownikach samorz�dowych. Przy zatrudnianiu pracowników b�d� 
obowi�zywały konkursy oprócz stanowisk politycznych, do takich zaliczono skarbnika i sekretarz miasta. Równie� druga 
ustawa o pracownikach słu�by cywilnej okre�la, �e b�dzie odbywało si� to tylko na zasadach konkursów, z podaniem do 
publicznej wiadomo�ci. Ponadto ci, co nie zostan� zakwalifikowani b�d� musieli otrzyma� odpowied�. W tym tygodniu 
zako�czy si� debata o ustawie o finansach publicznych, w nast�pnym nad ustaw� o spółdzielniach mieszkaniowych. 
Chc� powiedzie�, �e wniosłem poprawk� dot. ratownictwa lotniczego dlatego, �e planowano taki punkt tylko 
w Szczecinie i w Gda�sku. Zwi�kszyli�my o dwa samoloty, z tego jeden przeznaczony b�dzie na �rodkowe wybrze�e. 
Do ko�ca czerwca ustawy te powinny by� uchwalone i podpisane przez Prezydenta RP. 
 
Andrzej Bratkowski – korzystaj�c z obecno�ci Pana Posła pozwol� sobie wróci� do pytania, które zadałem na 
poprzedniej sesji. 
Pytanie pierwsze do Pana Burmistrza – czy miasto ma informacj� na temat �rodków na stypendia? 
Drugie pytanie do Pana Posła – oczekiwania młodzie�y s� ogromne, zbli�a si� koniec roku, a pieni�dzy nie ma, czy 
administracja nawet je�eli otrzyma �rodki, czy zd��y na czas je wypłaci�? 
 
Grzegorz Kołomycki - dotychczas Wojewoda przekazał 222.576 zł, oczywi�cie jest to kwota niewystarczaj�ca na cały 
rok, ale my�l�, �e to nie jedyna decyzja, w trakcie roku przyjd� kolejne. 
 
Edward Wojtalik Poseł Na Sejm RP - podnosiłem t� spraw� na posiedzeniu wspólnym Komisji Finansowej 
i Gospodarczej Sejmu i jak Pa�stwo wiecie jest decyzja, aby 1 mld 300 mln zł podzieli� dla emerytów, na taki 
jednorazowy zasiłek do 800 zł do wyrównania. Wprowadzono poprawk� na ponad 2 mld zł. Chcieli�my cz��� �rodków 
przeznaczy� na stypendia i pomoc społeczn�, jednak parlament nie podzielił tej opinii. Moj� poprawk� odrzucono, 
stwierdzono, �e po lipcu wi�kszy wzrost gospodarczy i mniejsze wydatki, wi�c zagro�enia w tym temacie nie b�dzie, 
�rodki b�d� mogły by� zwi�kszone. 
 
 
ad. pkt. 5 – Uchwała w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania bud�etu miasta Szczecinek za 2004r. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM -  stosownie do art. 18 ustawy o samorz�dzie gminnym do wył�cznej wła�ciwo�ci rady gminy 
nale�y rozpatrywanie sprawozdania z wykonania bud�etu oraz podejmowania uchwały w sprawie absolutorium z tego 
tytułu. 
Chciałbym podkre�li� „absolutorium z tego tytułu”, bo na udzielenie b�d� nie udzielenie nie mog� wpływa� inne 
okoliczno�ci oprócz spraw, zwi�zanych z realizacj� uchwalonego przez rad� bud�etu. 
Ubiegłoroczny bud�et został uchwalony 16.02.2004r. i był to pierwszy bud�et sporz�dzony z uwzgl�dnieniem przyj�tej 
przez Rad� Miasta „Strategii Rozwoju i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta”. Sprawozdanie z wykonania bud�etu 
oraz „Informacja z wykonania zada� gospodarczych” zostały Radnym dwa tygodnie temu przekazane. Wprowadzeniem 
do dyskusji b�dzie wyst�pienie p. Skarbnika Miasta. 
 
Grzegorz Kołomycki - omówił realizacj� bud�etu miasta Szczecinek za 2004r. – dochody i wydatki oraz zmiany 
dokonywane w trakcie roku bud�etowego /dane przedstawione w sprawozdaniu/. 
 
Roman Matuszak – omówi� realizacj� inwestycji w 2004r. Wykonano ich na kwot� 7,5 mln zł. 
W porównaniu do uchwalonego bud�etu  w lutym 2004r. najwi�ksze odchylenia na minus miały miejsce w inwestycjach 
takich jak: 
- budynek komunalny na ul. Koszali�skiej z tej racji, �e poprzedni generalny wykonawca zszedł z placu budowy 

i zostawił dziur� w ziemi. Byli�my zmuszeni rozpisa� przetarg po raz czwarty, wybieraj�c innego wykonawc�. Wida� 
szcz��liwie, bo budynek na uko�czeniu. W planie 2004r. było do wykonania 2.550.000 zł, zafakturowano roboty na 
kwot� 800.000 zł. 

- Najwi�ksze odchyły na minus były równie� na inwestycjach zwi�zanymi z programem Phare. Chodzi tutaj 
o „kanalizacj� sanitarn� i wodoci�gow� osiedla Raciborki” i „Osiedle Krai�ska – drogi”. Plan przewidywał do 
wykonania 2.200.000 zł, wykonano ok. 345.000 zł na tych dwóch inwestycjach. Powód był jeden; mianowicie, 
dokumentacj� przetargow� Komisja Europejska zatwierdzała  ponad cztery miesi�ce. Nie byli�my w stanie tego 
przewidzie� i w zwi�zku z tym przetarg zako�czono wynikiem pozytywnym w miesi�cu lipcu. Po trzech miesi�cach 
od zatwierdzenia przetargu przez Komisj� Europejsk� mo�na było dopiero przyst�pi� do inwestycji i generalny 
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wykonawca wszedł na plac budowy w pa�dzierniku 2004r. W tej chwili roboty na tych inwestycjach  prowadzone s� 
bez przeszkód zgodnie z harmonogramem. 

- Nast�pne potkni�cie dotyczyło inwestycji w Gimnazjum Nr 1 - docieplenie. Niestety tutaj rozpisa� trzeba było trzeci 
przetarg, bo dwa dały wynik negatywny i trzeba było je uniewa�ni�. Na plac budowy generalny wykonawca wszedł 
pod koniec listopada 2004r., st�d zaawansowanie robót znikome a plan wynosił w bud�ecie 900.000 zł.  

Pozostałe inwestycje wykonano zgodnie z planem, i tak: 
- modernizacja parku miejskiego, przewidujemy zako�czenie w tym roku. Wydano wi�cej �rodków ni� przewidziano 

w bud�ecie w miesi�cu lutym – 514.000 zł, 
- ul. 1-go Maja zako�czono, kwota taka jaka była w planie bud�etu – 450.000 zł, 
- ul. Zaułek zako�czono. Plan 550.000 zł, wykonano za kwot� 480.000 zł, 
- �cie�k� rowerow� na osiedlu Zachód; plan przewidywał na poziomie 200.000 zł, wykonano za kwot� 145.000 zł, 
- osiedle Raciborki i ul. Krai�ska – o tym ju� mówiłem, 
- ul. Kaszubska zako�czona; plan przewidywał 150.000 zł, wydatkowano 119.000 zł, 
- dwa budynki socjalne; przewidywano wykonanie robót za kwot� 800.000 zł, wykonano i zafakturowano za kwot� 

376.000 zł, cho� robót wykonano troch� wi�cej, 
- ul. Spółdzielcza to nowa inwestycja, która doszła w trakcie roku i nie była uj�ta w zał. nr 6 w uchwalonym bud�ecie 

na 2004r., gmina partycypowała w kosztach wykonania tej ulicy kwot� 100.000 zł, 
- infrastruktura na ul. Polnej jest w tej chwili na uko�czeniu, m. in. na t� sesj� przedło�ono projekt o przekazaniu 4-ch 

działek ZGM TBS Sp. z o. o. pod budownictwo TBS, 
- rewitalizacja jeziora Trzesiecko; była przewidziana kwota 100.000 zł, wydano 27.000 zł, to s� wszystkie 

przedsi�wzi�cia, które doprowadziły do zawarcia umowy na areacj� jeziora Trzesiecko, 
- modernizacja kina „Przyja��”; przewidywano wydanie 310.000 zł, wydano 283.000 zł – jest to koszt projektu. W tej 

chwili przygotowywana jest dokumentacja przetargowa na wykonywanie tej inwestycji, 
- projekty techniczne; przewidywano 270.000 zł, wykonano 192.000 zł, 
- inwestycje o�wiatowe: boisko sportowe przy Gimnazjum Nr 1 – plan mówił o 600.000 zł, wydano 595.000 zł. W SP-7 

w trzecim przetargu wyłoniono wykonawc�, który wykona inwestycj� za kwot� 2.987.000 zł. 
W sumie na inwestycje o�wiatowe i komunalne miasto  wydało około 7,5 mln zł. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - przed przyst�pieniem do dyskusji prosz� Przewodnicz�cego Komisji Rewizyjnej 
o przedstawienie stanowiska. Ja zapoznam Pa�stwa z opiniami RIO, dotycz�cymi sprawozdania z wykonania bud�etu 
miasta Szczecinek za 2004r. oraz na temat wniosku Komisji Rewizyjnej RM. 
 
Paweł Szycko - Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 4 kwietnia br. dokonała oceny  przedstawionych przez Pana 
Burmistrza dokumentów: sprawozdania z wykonania bud�etu miasta Szczecinek za 2004r., zmian bud�etu w trakcie jego 
wykonywania, informacji z realizacji zada� gospodarczych wg stanu na dzie� 31.12.2004r. Po ocenie tych dokumentów 
Komisja postanowiła jednogło�nie oceni� pozytywnie realizacj� bud�etu za 2004r. oraz stosunkiem głosów: 4 „za” i przy 
1 wstrzymuj�cym si�, zło�y� wniosek o udzielenie Panu Burmistrzowi Miasta absolutorium. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie przesłała dwie uchwały. Zapoznam Radnych 
w skrócie z tre�ci� tych uchwał, teksty oryginalne s� do wgl�du. 
Odczytał sentencj� uchwał RIO: w sprawie sprawozdania Burmistrza Miasta Szczecinek z wykonania bud�etu miasta za 
2004r. oraz uchwała w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej RM. 
Obie opinie s� pozytywne. 
 
Andrzej Bratkowski – Panie i Panowie Radni! Sesja Rady Miasta po�wi�cona analizie sprawozdania z wykonania planu 
i bud�etu, jest jedn� z najwa�niejszych w rocznym planie pracy naszej Rady. Jest ona okazj� do krytycznej refleksji nad 
naszymi zamierzeniami, stopniem ich realizacji, osi�gni�cia okre�lonych efektów oraz realizacj� zamierzonych celów 
społecznych. Nasza refleksja winna skupi� si� na tym, czy zało�ony i przyj�ty bud�et miasta został wykonany i w jakim 
stopniu, tak po stronie finansowej jak i rzeczowej. 

Podstaw� naszego stanowiska w tej sprawie b�dzie z jednej strony krytyczna analiza przedstawionego, nam 
Radnym opracowania z wykonania planu i bud�etu, jak i stanowisko zaj�te przez Komisj� Rewizyjn� Rady Miasta. 
Nie mo�emy w tej dyskusji pomin�� warstwy ocennej, która bierze si� ze społecznego odbioru pracy tych wszystkich, 
którzy z jednej strony s� „architektami” omawianego planu, jak te� ich praktycznymi wykonawcami, którzy pod 
przewodnictwem Pana Burmistrza, ponosz� za ni� pełn� odpowiedzialno��. 
Lektura sprawozdania mo�e z jednej strony napawa� optymizmem. Bud�et został wykonany z du�� nadwy�k� ni� 
zakładał plan pierwotny. Powa�nie wzrosły dochody jak te� i wydatki. Kondycja finansowa miasta jest stabilna i realizacja 
podstawowych zada�, od których zale�y bezpieczne funkcjonowanie miasta, nie jest zagro�ona. Stopie� zadłu�enia jest 
umiarkowany i nie powinien budzi� powa�nych zastrze�e�. Tak�e realizacja planów inwestycyjnych, przyj�tych 
w długofalowym planie wydaje si� by� realizowana w miar� systematycznie i zgodnie z przyj�tymi harmonogramami. 
Pracuj�c nad tym sprawozdaniem w Komisji Rewizyjnej, mimo i� powiedzmy prawd�, szukałem jakiego� „haka”, nie 
udało mi si� znale�� takich zdarze�, które potwierdzi� by mogły przypuszczenia, i� wydawane �rodki nie zostały 
rozdysponowane zgodnie z przyj�tym planem, akceptacj� Rady oraz by nie posiadały podstawy prawnej do takich 
wydatków, jak te� i od strony czysto rachunkowej. 
 Po stronie dochodowej, ju� po zmianach w bud�ecie miasta, stopie� nie wykonania planu jest minimalny i w �aden 
sposób nie był w stanie zawa�y� na mo�liwo�ciach realizacji strony wydatkowej. Nie umniejsza to jednak naszej 
krytycznej oceny i� strona dochodowa bud�etu miasta, tam gdzie rzeczywi�cie miasto ma realny wpływ na jego 
wysoko��, jest nadal prowadzona wydawałoby si� z l�kliw� ostro�no�ci�. Tak�e skala wydatków jakie nie zostały 
wykonane w wielko�ci 3,6% całego bud�etu nie mo�e by� niezauwa�ona i oceniona krytycznie. 
Wydatki zwi�zane z organizacj� transportu zbiorowego zaplanowano na 700.000 zł. Ich wielko�� brana była pod uwag� 
tak, i� zwi�kszono koszty działalno�ci zostały pokryte z wpływów ze sprzeda�y biletów, których cena została 
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podniesiona, dlatego regulacja cen biletów nie uchroniła od konieczno�ci zwi�kszenia dotacji na komunikacj� miejsk� 
o kolejne 126.000 zł. 

Na uwag� zasługuje fakt, i� wydatki na funkcjonowanie administracji miasta s� bardzo umiarkowane i stanowi� 
poni�ej 9% całego bud�etu miasta, co jest niew�tpliwie zasług� w racjonalizacji wydatków na cele biurowe. 
To co budzi nasz niepokój, który to znalazł swoje odbicie w dyskusji wewn�trzklubowej i której to refleksji po�wi�cony 
b�dzie dalszy ci�g mojego wyst�pienia. 
Stawiane jest pytanie, czy brak wykonania wydatków w paragrafie „dodatki mieszkaniowe” dla ludzi ubogich, wynika 
z faktu i� w rzeczywisto�ci udało nam si� zaspokoi� w 100% potrzeby mieszkaniowe naszego miasta w tym zakresie? 

	yw� dyskusj� w naszym gronie wywołało sprawozdanie z rozdysponowania rezerwy ogólnej oraz wspierania 
organizacji pozarz�dowych. Bli�sza analiza owych wydatków sugeruje wr�cz, i� przy ich podziale niektóre jednostki 
znajduj� si� pod szczególnie troskliw� opiek� Pana Burmistrza, a inne nie bardzo. 

Znaczne �rodki z bud�etu miasta płyn� na wsparcie działalno�ci naszego basenu. Jest to dotacja bezpo�rednia 
oraz pieni�dze, które miasto przeznacza dla szkół celem organizacji godzin wychowania fizycznego na basenie. 
Celowo�� owych wydatków wydaje si� nie budzi� w�tpliwo�ci. Dochodz�ce do radnych sygnały jak i te� własne 
obserwacje wskazuj�, i� ten pot��ny strumie� pieni�dzy nie zupełnie przynosi zamierzone efekty społeczne w zakresie 
upowszechniania nauki pływania. Odnosi si� czasami wra�enie, �e cz��� dzieci bywa na basenie w postaci widzów. 
Niech ta uwaga, któr� tutaj czyni�, b�dzie pocz�tkiem działa� które poprawi� efektywno�� wykorzystania tych �rodków. 
Postuluj� by Urz�d Miasta, wspólnie z Komisj� Rewizyjn� RM podj�ł si� rzeczowej kontroli pod k�tem efektywnego 
wykorzystania tych �rodków przez poszczególne szkoły. 

Powa�ny niepokój budzi sprawozdanie z wykonania planu Gminnego Funduszu Ochrony �rodowiska. W pozycji 
przychody stan ich realizacji jest wyj�tkowo niski – 19,9%. Podobnie wykonanie wydatków tylko na poziomie 40%, cho� 
prawie trzykro� przekraczaj�ce zaplanowane dochody musz� budzi� nasz powszechny niepokój i trosk�. Problem 
ochrony �rodowiska w naszym mie�cie powinien by� podniesiony do rangi najwy�szego priorytetu. Bior�c pod uwag� 
stan tego �rodowiska, jego aktualne potrzeby, wraz z konieczno�ci� rewitalizacji naszego jeziora, sprawa wydaje si� by� 
bezsprzeczna. �limaczenie si� tej kwestii, któr� mo�na usprawiedliwia� ró�nymi czynnikami, z nikogo nie zdejmuje 
odpowiedzialno�ci. Nie mog� w tym miejscu nie zdoby� si� na osobist� refleksj�. Kto jest najwi�kszym trucicielem 
naszego miasta nikt nie ma w�tpliwo�ci, to Kronospan. To na skutek jego działa� mamy w jeziorze i w atmosferze to co 
mamy. Głosiłem tez�, i� tylko �elazny upór mo�e zmieni� ich postawy. Co zostało z tych zapewnie� p. Wakuły zło�onych 
na tej sali, i� Kronospan gotowy jest do współpracy? Dokładnie wyszło na moje. Kronospan od miasta dostał to czego 
bardzo chciał, a miasto zostało na lodzie jak wykorzystana naiwna panienka. Pan Burmistrz powinien ju� nie mie� 
złudze�.  

Obiektywnym faktem jest te� to, i� nie udało si� zako�czy� budow� budynku mieszkalnego przy ul. Koszali�skiej – 
Zielona w zaplanowanym na rok 2004 terminie. Szczegóły tego zagadnienia s� znane. Płynie z tego jednak wniosek 
natury ogólnej, i� przy wyborze oferenta, czy to na zadania planistyczno-konstrukcyjne, czy je�eli chodzi o nadzór 
wykonawczy, nale�ałoby wykazywa� si� wi�ksz� roztropno�ci� i przewidywalno�ci�. Cała ta sprawa, w której nie udało 
si� wskaza� winnego pozostawia jednak niesmak. Niesmak z odczuciem które trudne jest do weryfikacji i� gdzie� jest 
jakie� „drugie dno” tej całej sprawy. 
Na bardzo �ywe reakcje społecze�stwa na ka�dy przejaw inicjatywy na polu inwestycji mieszkaniowych musi z cał� 
pewno�ci� powsta� pytanie – czy w sytuacji dramatycznego braku mieszka� nie nale�ałoby przesun�� pewnych 
priorytetów inwestycyjnych na rzecz budownictwa mieszkaniowego realizowanego z bud�etu miasta? Ta uwaga do 
planistów. 

Podj�te inwestycje zmierzaj� do modernizacji parku miejskiego, wycinka drzew, nowa architektura, nowa topografia 
�cie�ek parkowych, tudzie� zmiana podło�a alejek �wirowych, budzi w �rodowisku bardzo mieszane uczucia. 
Szczególnie wiele emocji wzbudziły decyzje o wyci�ciu kilku starych i chorych drzew. Do dzisiaj w�ród wielu z nas 
znajduj� si� tacy, którzy maj� w�tpliwo�ci co do celowo�ci takich zabiegów i ponoszonym wydatkiem. Płynie z tego taka 
nauka, i� wszelkie powa�ne zmiany w naszym �rodowisku powinny by� bardziej przybli�one społecze�stwu. Mimo 
powa�nych �rodków przeznaczanych na rzecz �rodowiskowych mediów, odbiór społeczny jest taki i� władza nie 
konsultuje swoich decyzji ze społecze�stwem. Protesty przy likwidacji gara�y przy ul. Winnicznej s� tego �wiadectwem. 
Cykliczna audycja w lokalnej TV wsparta elementami wizualizacji projektów z pewno�ci� ograniczałaby owe społeczne 
odczucia, i� władza ma za nic głos obywateli. 
Niepokój naszego �rodowiska wywołuje brak porozumienia i rzeczowej dyskusji na temat nowego regulaminu 
wynagradzania w placówkach o�wiatowych, podległych naszemu samorz�dowi. Problem ten był ju� podnoszony na 
Komisji Rady oraz parokrotnie sygnalizowany publicznie na sesjach Rady. Udzielenie w tej materii odpowiedzi oraz to i� 
do tej pory nie zostały podj�te nakazane przez ustawodawc� negocjacje ze �rodowiskiem nauczycielskim uwa�amy za 
decyzj� bł�dn� i szkodliw�. 
 Przedstawiona przez nas ocena wykonania planu i bud�etu jest krytyczna, cho� wydaje si� by� obiektywna 
i rzeczowa. W dzisiejszych czasach najbłahszy pretekst słu�y do próby całkowitego pogr��enia swoich politycznych 
adwersarzy. W roku wyborczym jakim jest rok 2005, z pewno�ci� b�dzie musiało doj�� do konfrontacji prawdy 
obiektywnej i propagandy wyborczej, która to ostatnio cz�sto nijak ma si� do rzeczywisto�ci. Cho�by nasza dzisiejsza 
dyskusja, �eby była ona merytoryczna i obiektywna. Dlatego nie b�dziemy podejmowali retoryki wyborczej i cho� 
zdajemy sobie spraw� i� dla wielu jest to doskonała okazja, by si� pokaza� jako ten niewzruszony obro�ca ludzi. 
 Klub Radnych SLD po burzliwej dyskusji, której zwerbalizowanym owocem jest dzisiejsze moje wyst�pienie 
postanowił, cho� nie jednomy�lnie, głosowa� za udzieleniem skwitowania za rok 2004r. 
 
Janusz Rautszko - Panie Przewodnicz�cy, Wysoka Rado; ju� po raz trzeci Radni tej kadencji rozpatruj� wykonanie 
bud�etu miasta Szczecinka. Po raz drugi jest to bud�et uchwalony przez t� Rad� i warto przy tym zauwa�y�, �e z chwil� 
uchwalenia tego bud�etu jest to bud�et z którym powinni�my uto�samia� si� my, wszyscy Radni Miasta Szczecinka. Nie 
jest to bud�et, który wnosi Burmistrz Miasta, to czy inne ugrupowanie. Z chwil� uchwalenia jest to bud�et, uchwalony 
przez Rad� Miasta Szczecinek. My�l�, �e jest wła�ciwy punkt wyj�cia do całej dyskusji jaka toczy si� i b�dzie si� toczyła 
podczas dzisiejszej sesji. Analiza sprawozdania z wykonania bud�etu za 2004 r. daje obraz wykonania wydatków na 
poziomie o 1,9% mniejszym ni� planowano, kwotowo daje to około 140.000 zł w dwóch tytułach. To mniejsze składki 



str. 5 

z tytułu ubezpieczenia społecznego o 100.000 zł i  o 40.000 zł dotacja celowa na pomoc dla repatriantów. Je�eli chodzi 
o wydatki mniej o 3,6% ni� planowano, przy tym z kwoty 2.200.000 zł blisko 1,5 mln zł nie wykonano wydatków 
w sze�ciu działach takich jak: gospodarka mieszkaniowa – 400.000 zł dot. mniejszych zakupów pozostałych, na 
administracj� publiczn� o 400.000 zł, obsługa długu publicznego o 60.000 zł, pomoc dla repatriantów o 50.000 zł, 
wydatki inwestycyjne jednostek bud�etowych o 100.000 zł i dotacja dla przedszkoli niepublicznych o około 300.000 zł, 
ale wynikaj�ca z przeszacowania planowanej dotacji ni� powinna by� wypłacona. 
Reasumuj�c; nie wykonanie dochodów na poziomie 01% i 3, 6% wydatków, z jednej strony wskazuje na utrzymanie 
dyscypliny bud�etowej, a z drugiej za� nie wi��e si� z nie dofinansowaniem wa�nych dla mieszka�ców miasta obszarów 
bud�etowych. 
Wykonanie zada� inwestycyjnych równie� zostało zrobione, w zwi�zku z powy�szym Radni Szczecineckiej Wspólnoty 
Samorz�dowej oceniaj� wykonanie bud�etu miasta Szczecinka za 2004r. pozytywnie i b�d� głosowa� zarówno za 
przyj�ciem sprawozdania  jak i udzieleniem Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania bud�etu miasta za 
2004r. 
 
Paweł Szycko – Pan Radny  Bratkowski w swoim wyst�pieniu w skrócie zrelacjonował prac� Komisji Rewizyjnej RM, 
zwi�zanej z budynkiem komunalnym na ul. Koszali�ska-Zielona. Radny u�ył sformułowania, �e sprawa ma „drugie dno”. 
Chciałem powiedzie�, �e w toku prac, na kilku posiedzeniach Komisji gdzie odbyło si� zapoznanie z cało�ci� 
dokumentacji, przesłuchanie kilku osób, Komisja Rewizyjna nie dopatrzyła si� �adnych uchybie� w pracy Burmistrza 
i innych struktur Urz�du Miasta. Wydaje si�, �e to „drugie dno” faktycznie jest, chc� jednoznacznie stwierdzi�, �e nie 
dotyczy ono nieprawidłowo�ci, które le�ałyby po stronie p. Burmistrza i Urz�du Miasta.  
 
Jerzy Hardie – Douglas - po raz kolejny zastanawiam si� nad sensowno�ci� głosowania nad absolutorium, 
w momencie kiedy układ polityczny w Radzie jest taki jaki jest. Jest opcja popieraj�ca p. Burmistrza czyli Szczecinecka 
Wspólnota Samorz�dowa do pewnego stopnia w koalicji z SLD, ma tak zdecydowan� wi�kszo�� w Radzie. Trudno 
w momencie kiedy wielokrotnie nowelizuje si� bud�et w ci�gu roku, doprowadzi� do sytuacji, �eby z punktu widzenia 
prawnego były podstawy do nie udzielenia absolutorium. Wielokrotnie nad tym zastanawiałem si� po co to  absolutorium 
jest, bo tak naprawd� jest to podpisanie si� pod tym, �e bud�et uchwalony jest wykonany. Je�eli nawet ten uchwalony 
bud�et bardzo ró�ni si� od tego, który został znowelizowany ostatnio jesieni� 2004r., to trudno sobie wyobrazi�, �eby 
kolejne nowelizacje nie sankcjonowałyby nawet du�ych wpadek, które w ci�gu roku maj� miejsce. Mnie si� wydaje i takie 
jest nasze stanowisko, Platformy Obywatelskiej, �e w tej cz��ci która dotyczy absolutorium b�dziemy głosowali „za” 
udzieleniem absolutorium, poniewa� trudno dopatrzy� si� ra��cych niedoci�gni�� je�eli chodzi o realizacj� tego, co 
w ko�cu 2004r. ustalono jako bud�et miasta. Natomiast, nie jest to tak, �e zgadzamy si� z wykonaniem bud�etu. Przede 
wszystkim nie zgadzam si� z tym, �e w momencie uchwalenia jest to nasz wspólny bud�et. Owszem ten bud�et 
uchwalony w lutym jest w jaki� sposób bud�etem wspólnym ale potem kolejne poprawki niekoniecznie wszystkim si� 
podobaj�. Mnie przede wszystkim nie podobał si� ten bud�et ju� na samym pocz�tku w momencie uchwalania. Ja si� 
z nim nie uto�samiałem i nie uto�samiam, nie byłem nigdy nim zachwycony co niejednokrotnie na sesjach dawałem 
temu wyraz. 
 Jedn� z najbardziej bulwersuj�cych spraw było stosunkowo małe przeznaczenie �rodków na inwestycje w tym 
bud�ecie. Na najwa�niejsze inwestycje plan zakładał 6 mln zł. W to wchodziły: budynek na ul. Koszali�skiej, 
modernizacja parku, osiedle Raciborki, Pilska–drogi, budynek socjalny na Polnej, infrastruktura Polnej i rewitalizacja 
jeziora. W wi�kszo�ci z tych punktów plan nie został zrealizowany. Zamiast 6 mln zł, które były przeznaczone na 
inwestycje wykonano 2.200.000 zł, co jest sum� dalece nie zadawalaj�c�, bior�c po uwag�, �e dochody miasta zostały 
zwi�kszone prawie o 10 mln zł. Gdzie te pieni�dze podziały si�, bo powinny by� zwi�kszone wydatki na inwestycje. 
Zastanawiam si� czy to nie jest tak, �e �rodki oszcz�dzane na nie wykonanych inwestycjach w 2003r., nie wykonanych 
inwestycjach w 2004r., czy nie chodzi o to, �eby potem była erupcja tych inwestycji w roku wyborczym? Wydaje mi si�, 
�e Burmistrz do tego zmierza. Niemniej, je�li chodzi o inwestycje, jak si� spojrzy na realizacj� bud�etu to nie jest tak �le. 
Dlaczego? poniewa� olbrzymie pieni�dze wydano na szkoły. De facto, gdyby doszło do realizacji docieplenia Gimnazjum 
Nr 1, to w ogóle inwestycje o�wiatowe przekroczyłyby wydatki inwestycyjne na cał� reszt�. To bł�dne budowanie 
bud�etu, dlatego ten bud�et nie jest moim bud�etem Panie Radny Rautszko. 
Natomiast chc� zauwa�y�, �e w planie na docieplenie Gimnazjum Nr 1 było 900.000 zł i trudno powiedzie� ile w ko�cu 
pochłonie pieni�dzy. Jestem przekonany, �e du�o wi�cej ni� w planie. Mam nadziej�, �e z tych potkni�� wyci�gnie si� 
wła�ciwe wnioski i przyszły bud�et b�dzie bardziej pro-inwestycyjny, wi�ksze �rodki b�d� na infrastruktur�. Rozumiem te 
tłumaczenia Burmistrza Matuszaka, ale jest on Burmistrzem od wielu lat i musi zdawa� sobie spraw� z tych wpadek 
zwi�zanych z przetargami. Nale�y te rzeczy bra� pod uwag� przy planowaniu wydatków z bud�etu miasta. Uwa�am, �e 
to wielkie niedoszacowanie, cho� wiem, �e pewne niedoszacowanie musi by� z powodu niewiadomej dot. dotacji 
i subwencji, które trudno precyzyjnie wprowadzi� do bud�etu. Ró�nica 10 mln zł to 20% bud�etu i taka ró�nica pomi�dzy 
zało�eniami a realizacj� nie powinna by�. 
 
Janusz Rautszko – chc� odnie�� si� do kilku sformułowa� mojego przedmówcy, a mianowicie dyscyplin� bud�etow� 
mo�na złama� i tak si� dzieje w ró�nych miastach. Całe szcz��cie, �e nie dzieje si� w Szczecinku. Fakt nowelizacji 
bud�etu w ci�gu roku jest zjawiskiem normalnym i równie� weryfikowanym głosami wi�kszo�ci Radnych i to nie jest 
�adne zaskoczenie. Uchwała bud�etowa jest uchwał� tak� sam� jak ka�da inna i mo�na z ni� nie zgadza� si�, mo�na 
krytykowa� ale z chwil� podj�cia uchwały dotyczy ona wszystkich i przyjmujemy j� wszyscy jako obowi�zuj�c�, cho� nie 
wszyscy ch�tnie. 
 
Wiesław Drewnowski – chc� odnie�� si� do przesuni�� inwestycyjnych, o tym nie raz mówił Burmistrz Matuszak. Ze 
swego podwórka powiem, �e jest to takie „wró�enie z fusów” czy zgłosz� si� firmy, czy zło�� prawidłowe wnioski. 
W mojej firmie równie� nast�piło przesuni�cie terminu inwestycji o pół roku, bo nikt nie zgłosił si� w pewnym momencie 
na przetarg. 
Druga sprawa i trzeba to powiedzie� mieszka�com Szczecinka, �e �adna z tych inwestycji nie została przerwana, 
wszystkie s� realizowane, tylko mówimy o tzw. przedziale czasowym, który jest dzisiaj trudny do przewidzenia. 
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Roman Toboła – wi�kszo�� swoich uwag wyraziłem na posiedzeniu naszego Klubu i Przewodnicz�cy Klubu Radnych 
SLD cz��� tych uwag przedstawił i nie b�d� do nich wracał. 
W dochodach mamy pozycj� „wpływy ze sprzeda�y mienia komunalnego”, na pocz�tku było 1,5 mln zł, potem były 
zmiany i wykonanie jest 2,6 mln zł, jest to 73,3% wi�cej ni� planowano. Jest to du�o. Rozumiem, �e nie trafimy w 100% 
ale te 73,3% wi�cej �wiadczy o tym , �e ta kontrola nad sprzeda�� umyka władzom miasta. 
Kiedy mówi�, �e były niedoszacowane dochody zawsze pada w mowie obronnej, �e s� subwencje i dotacje które trudno 
przewidzie�. 
Zadałem sobie trud obliczenia. Odrzuciłem subwencje i dotacje, obliczyłem dochody miasta bez tego i wyszło 33,5 mln zł 
w planie, a w wykonaniu 35,6 mln zł dochodów wypracowanych przez miasto, dziel�c to przez procenty wyszło mi, �e 
bud�et w dochodach został niedoszacowany w 6,6%. Uwa�am, �e troch� za du�e niedoszacowanie i w zwi�zku z tym 
Panie Burmistrzu oczekuj� od Pana 1 zł o któr� zało�yli�my si� na pocz�tku roku. Pan twierdził, �e b�dzie to niewielki 
wzrost, a ja twierdziłem, �e b�dzie on du�y. 
Mam jeszcze jedn� uwag�; na której� sesji w trakcie dyskusji o psach i budowie schroniska i przekazywaniu psów do 
J�drzejowa prosiłem urz�dników o dokładn� kwot�, któr� miasto wydaje na utrzymanie psów w J�drzejowie. Gdyby�my 
t� kwot� znali mogliby�my zastanowi� si� czy nie lepiej nam budowa� własne schronisko. Nie znalazłem tego 
w sprawozdaniu, a chciałbym t� kwot� pozna�. 
 
Wiesław Suchowiejko - mam pytanie do sprawozdania. W pozycji 17 „rezerwa ogólna” na str. 31 dot. „promocji miasta” 
mamy pozycj� „dofinansowanie firmy G DATA”. My�l�, �e powinna znale�� si� tam jaka� kwota. Czy wydali�my jakie� 
�rodki na promocj� firmy G DATA? 
 
Marian Goli�ski - z okazji Dni Województwa Zachodniopomorskiego, które odbywały si� w Szczecinku była ufundowana 
I-sza nagroda i t� nagrod� otrzymała firma G DATA. Była to promocja tej firmy w mediach – 3 tys. zł. 
 
Wiesław Suchowiejko – str. 32 Wojskowa Specjalistyczna Przychodnia Lekarska  - dofinansowanie zakupu windy. Czy 
mam rozumie�, �e o tego typu dofinansowanie mog� ubiega� si� wszystkie podmioty �wiadcz�ce usługi medyczne? 
 
Marian Goli�ski – dofinansowanie to nie jest bezpo�rednio do ZOZ, chodziło o usprawnienie dla osób 
niepełnosprawnych. Decyzj� tak� podj�łem ale nie została ona wykorzystana i �rodki z tego tytułu weszły w nadwy�k� 
bud�etow�. Decyzja moja wzbudziła pewne kontrowersje, i słyszałem takie zdanie �e wspieranie jednego zakładu opieki 
zdrowotnej jest nierozs�dne. Wobec stanowiska, �e te podmioty powinny sobie radzi� same w ramach �rodków 
otrzymywanych z kontraktów, postanowiłem, �e nie b�dzie dla nich zwolnie� od podatku ani dofinansowa�. 
 
Wiesław Suchowiejko - dot. „Informacji o wykonaniu zada� gospodarczych” – pytanie – co to znaczy wykonanie 
bud�etu je�eli chodzi o Miejski Program Profilaktyki i Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych? Mówiłem ju� na ten 
temat, dziel�c si� w�tpliwo�ciami co do niewielkich zmian w programie uchwalanym rokrocznie, natomiast co do 
realizacji tego zadania pewne wska�niki budz� moje zwi�kszone w�tpliwo�ci w tym wzgl�dzie. Je�eli porównamy liczb� 
pism z pro�b� o wszcz�cie post�powania wobec osób nadu�ywaj�cych alkohol, to mamy po niewielkim spadku znowu 
niewielki wzrost, str. 15 to samo. Je�li natomiast chodzi o liczb� rodzin w których wyst�puj� problemy alkoholowe, wzrost 
zdecydowany. Pieni�dze wydajemy, ale z realizacj� jest zupełnie inaczej ni� chcieliby�my. Powinni�my przemy�le� jako 
Rada, Kluby, Komisje, by� mo�e potrzebne inne podej�cie do tego Programu, do �rodków wydawanych 
w dotychczasowy sposób. Równie� skłania mnie do tego lektura w rozdziale II, szczególnie je�li chodzi o Stra� Miejsk�. 
Jest to ilustracja braku profilaktyki antyalkoholowej. To co tu widzimy z jednej strony cieszy, bardzo jednak martwi ten 
wzrost id�cy w setki procent. S� tu post�powania mandatowe, wykroczenia przeciwko porz�dkowi i spokoju 
publicznemu, bezpiecze�stwu osób i mienia, wykroczenia przeciw obyczajno�ci publicznej itd., to najbardziej 
koresponduje z tym o czym przed chwil� mówiłem. Tworz�c nast�pny bud�et prosiłbym, aby na spraw� Programu 
Profilaktyki i Przeciwdziałania Alkoholizmowi nieco inaczej spojrzeli. 
 
Marian Goli�ski – nie zawsze te liczby �wiadcz� o tym, �e mimo, �e jest prowadzony program profilaktyczny, �e ten 
problem narasta. Prosz� zauwa�y�; przez to, �e działa tak wiele instytucji, �e działa od kilku lat Komisja, �e jest kilka 
punktów doradztwa, nast�puje dodatkowe u�wiadomienie, �e nale�y zgłasza� te przypadki i mam wra�enie, �e przez to 
działanie jest mniej skrywania tych przypadków. Wi�ksza odwaga pokazywania tego problemu w rodzinach, st�d te 
wnioski, ale nie ma tego, jak pokazane w Stra�y Miejskiej, �e ro�nie to o tysi�c procent wi�cej, jest to poziom podobny 
na przestrzeni ostatnich lat. Niekoniecznie musi to dowodzi�, �e nietrafiony jest program profilaktyczny, raczej 
przyzwyczajamy si�, �e jest to problem i nale�y takie osoby zgłosi� do leczenia. Je�li chodzi o Stra� Miejsk�, powinna 
pewne rzeczy egzekwowa�, tak si� nie działo i nie przejawiało si� to w liczbach. Według mnie w tej chwili Stra� Miejska 
prawidłowo wykonuje swoje obowi�zki.  
 
Wojciech Knapik – opini� naszego Klubu wyraził Pan Przewodnicz�cy, natomiast ja po analizie tych dwóch 
dokumentów chciałbym zada� kilka pyta�, po to aby odpowiedzi rozwiały moje w�tpliwo�ci. 
Sprawozdanie str. 40 dział 758 „ró�ne rozliczenia rezerwy ogólnej i celowej” Zaplanowali�my 250.000 zł, jest zapis, �e 
po zmianie 47.988 zł, wykonania bud�etu nie ma. Ja podliczyłem te wydatki, to 194.312 zł. Kolejna sprawa; „Informacja 
z realizacji zada�” ze „Sprawozdaniem z wykonania bud�etu” nie s� spójne, s� tam informacje wzajemnie wykluczaj�ce 
si�. 
„Informacja z wykonania zada� gospodarczych” str. 20 „działalno�� po�ytku publicznego MPRPA” II pkt b mamy 
zapisane w tym dziale, �e STO na „Dni Kultury Krajów Angloj�zycznych” otrzymało 3.000 zł, na drugiej stronie te� 
3.000 zł, natomiast w sprawozdaniu jest tylko raz zapisane 3.000 zł. 
Str. 31 – „VII Konkurs Pianistyczny” wg informacji przekazano 10.000 zł, w sprawozdaniu 7.000 zł. PCK – w informacji 
jest, �e wykorzystał �rodki, w sprawozdaniu nie ma ich wcale, bo tak naprawd� nie wykorzystał ich. Te dwa dokumenty 
powinny by� spójne. 
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Wiesław Suchowiejko - je�eli chodzi o „Dni Kultury Krajów Angloj�zycznych”, prosz� zwróci� uwag�, �e najpierw 
znajduje si� to w �rodkach wykorzystanych za 2004r., to s� VII Dni Kultury” a potem mamy �rodki przyznane na „VIII Dni 
Kultury” na 2005r. Przyznane zostały w 2004r. dlatego s� w sprawozdaniu za 2004r. 
 
Grzegorz Kołomycki – sprawozdanie str. 40  „rezerwa ogólna”, jej rozdysponowanie powoduje, �e ten wydatek idzie 
zgodnie z klasyfikacj�. Przy ka�dym wydatku /str. 31, 32/ jest opisane w nawiasie gdzie ten wydatek si� znajduje. 
Rezerwy ogólne odczytuje si� w sposób nast�puj�cy, a mianowicie, 250.000 zł był plan, rozdysponowano jako ró�nic� 
pozostałe 47.988 zł na wydatki i ich nie wydatkowano. Nie wykorzystane przez Burmistrza Miasta, poszły na wydatki Te 
wszystkie wydatki, które były st�d ponoszone, poszły w inne działy i rozdziały. 
 
Wojciech Knapik – a Konkurs Pianistyczny? 
 
Marian Goli�ski - podobnie jak przy STO. 
 
Bogdan Bereszy�ski - mam konkretne pytanie odno�nie wykonania GFO� i GW. Jaka była przyczyna tak niskiego 
wykonania tego planu?  Konkretnie w takiej pozycji, jak przelewy z WFO� gdzie planowano 435.000 zł a otrzymali�my 
81.450 zł, to bardzo du�a ró�nica. 
Wida� to w realizacji proekologicznych zada� modernizacyjnych i inwestycyjnych, gdzie zaplanowano 420.000 zł 
a wydano tylko 102.000 zł. Gdzie ta przyczyna, �e wpłyn�ło tak mało pieni�dzy? 
Druga sprawa, forma uwagi do Dyrektora OSiR, dot. to Koła PTTK Wiarusy” realizuje ono wiele imprez o charakterze 
ogólnopolskim, lokalnym, natomiast w sprawozdaniu nie ma ani jednej imprezy Koła Wiarusy, a przecie� my 
otrzymujemy �rodki z OSiR. Mam nadziej�, �e w nast�pnym  sprawozdaniu przynajmniej te wi�ksze imprezy zostan� 
uwzgl�dnione. 
 
Roman Matuszak – GFO� i GW – wyja�ni� jaka przyczyna tak niskiego wykonania planu. W II. 2004r. Urz�d 
Marszałkowski poinformował miasto Szczecinek , �e mylnie ksi�gował wpłaty za korzystanie ze �rodowiska, wpłaty PGK 
w Szczecinku, chodzi o gminne składowisko odpadów komunalnych. Urz�dnicy w wyniku interwencji Wójta Gminy 
Szczecinek zorientowali si�, �e te opłaty nie powinny wraca� do GFO� miasta a powinny wpływa� do FO� gminy 
wiejskiej Szczecinek, poniewa� gminne składowisko odpadów mie�ci si� na terenie gminy wiejskiej Szczecinek. W II. 
poinformowano nas, �e nie ��daj� zwrotu tych wpłat w przeci�gu ostatnich 3 lat, tylko nie b�d� wpłaca� nam 
przychodów, które powinny wpłyn�� do miasta Szczecinek tak długo, dopóki nie spłac� tej zaległo�ci gminie wiejskiej 
Szczecinek. To trwało do XI. ubr. wpływy były zerowe. Sprostowano bł�d i dochody w 2005r. tego funduszu b�d� takie 
jak w planie. 
 
Andrzej Jaszczur – odnios� si� do tego o co pytał Radny Bereszy�ski. Prosiłbym, aby�my nie pytali si� o to co wiemy. 
Na Komisji  temat GFO� omawiali�my bardzo dokładnie i p. Radny słyszał wyja�nienia Burmistrza Matuszaka. 
 
Teresa Machnik – w „Informacji z wykonania zada�” mamy ładnie przedstawione w tabelach informacje na temat 
zatrudnienia nauczycieli, ale nie jest to tak przejrzy�cie do ko�ca przedstawione, poniewa� nie ma przedstawionych 
ilo�ci godzin a z nich wynikaj�cych ilo�ci etatów nauczycielskich w szkole.  
Ponadto chc� powiedzie�, �e ciesz� si�, �e tak wiele �rodków miasto przeznacza na remonty szkół, zwłaszcza na 
docieplenie. 
Ja na Komisji Rewizyjnej byłam t� osob� wstrzymuj�c� si�, poniewa� nie były pewne informacje uj�te. Na moj� pro�b� 
skorygowano je. 
 
Roman Matuszak – je�eli chodzi o pytanie p. Radnego Toboły dot. kosztów utrzymywania psów w J�drzejowie. Umowa 
została zawarta w maju ubr. i wydatkowano na przetrzymywane psy 67.000 zł. To s� cało�ciowe koszty utrzymania. 
 
Marian Goli�ski – prosz� Pa�stwa, do kilku uwag, które padły przy ocenie sprawozdania z wykonania bud�etu 
i wykonania zada� odnios� si�. 
 Strona dochodowa; to co powiedziało kilku Radnych, �e jeste�my za ostro�ni w planowaniu i pewnie troch� racji 
w tym jest. Ja zawsze uwa�ałem, �e lepiej jest mie� lepiej wykonany bud�et ni� przeszacowany i potem zmuszani 
byliby�my do krojenia wydatków. Jest to zawsze �le odbierane, bo ka�dy jak widzi �rodki w planie, to wie, �e s� to 
pieni�dze do jego dyspozycji, i jak trzeba byłoby ci�� to problem, bo pewne rzeczy s� ju� wydatkowane. St�d pewna 
ostro�no��. 
To zwi�kszenie dochodów jest tylko w kilku pozycjach. Tak jest z dotacjami, cho� nale�y si� spodziewa�, �e one b�d�. 
Cho�by tak jak z dotacj� na stypendia, dzisiaj wiemy, �e mamy 220 tys. zł, ale na pocz�tku roku było „0”, i dzisiaj jest 
pytanie czy to s� jedyne �rodki w tym roku. Pan Poseł mówi, �e by� mo�e b�d� jeszcze w czerwcu. Chciałbym aby tak 
było, ale nie mog� tego zapisa� w bud�ecie, bo wcale nie jestem pewny �e tak b�dzie. 
Gdzie wzrastaj� nasze dochody? Pierwszy taki zauwa�alny przypadek jest w podatku od spadku i darowizn. Jak 
patrzymy na wykresy, to widzimy pewn� tendencj�, a nagle rok 2004 jest wyskokiem. To samo z opłat� skarbow� gdzie 
w 2004r. wzrost. Podatek od osób fizycznych, te� nie wiedzieli�my  jak to si� przeło�y na nasz udział, bo zale�y to od 
ogólnej kondycji pa�stwa.  Przy sprzeda�y mienia komunalnego trudno wychwyci� tendencje, raz wi�cej raz jest mniej. 
Dodatkowo na t� nasz� ostro�no�� przy sprzeda�y mienia komunalnego wpływaj� uchwały które mamy, a wi�c uchwała 
o pomocy horyzontalnej, regionalnej, uchwały o zmianie u�ytkowania wieczystego w prawo własno�ci i zawarte tam ulgi. 
Nie wiedzieli�my jak to b�dzie wygl�dało. Np. przy spółdzielni mieszkaniowej, gdyby�my wzi�li bez ulgi, to byłaby to 
kwota ponad 134.000 zł, a w sumie do bud�etu wpłyn�ło 16.000 zł. 
 Transport zbiorowy;  przy naszych cenach biletów, ta dotacja do Komunikacji Miejskiej opiera si� na tzw. 
wyrównaniu biletów ulgowych, które s� z mocy ustaw rz�dowych albo z naszych uchwał, st�d dopłata z tego tytułu. 
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Natomiast  130.000 zł przekazane było na zakup autobusu, jest to wydatek inwestycyjny. Po raz pierwszy wida�, �e 
korzystaj�cych z transportu zbiorowego jest wi�cej. 
Rezerwa ogólna; ka�da pozycja b�dzie budziła ró�ne odczucia u Pa�stwa Radnych i nigdy nie b�dzie tak, �e jakie� 
pozycje uzyskaj� albo 100% akceptacj�, albo 100% negacj�. Kiedy zwracaj� si� ró�ne stowarzyszenia, instytucje 
o dofinansowanie do imprez, nie na działalno�� statutow�, to cz�sto jest tak, �e przeradza si� to w imprez� promuj�c� 
miasto. 

Sprawa budynku komunalnego; mog� powiedzie� tylko tyle, �e w oparciu o t� sama dokumentacj�, o ten sam 
projekt jedna firma jest na uko�czeniu inwestycji, a druga uciekła z budowy. Na to nie mam dobrej odpowiedzi. Dobra 
firma wygrała przetarg i schodzi z budowy i nie wiem czy ich tłumaczenia s� realne czy te� nie, tylko wiem, �e w oparciu 
o t� sam� dokumentacj� nast�pna firma stawia budynek. 

Park; co do jednego wszyscy b�dziemy si� zgadzali, �e park nale�ało zmodernizowa�. Je�li chodzi o kształt 
i o pewne propozycje ju� wykonane, to niestety b�d� dyskusje, m.in. dot. nadmiernego usuwania drzew. Gdyby�my 
pewne rzeczy wykonywali na bie��co, to tego procesu nie zauwa�yliby�my, ale w momencie kiedy weszła firma, która 
dokonała oceny sanitarnej drzew, to nagle okazało si�, �e jest tych drzew do usuni�cia do�� du�o i w chwili obecnej s� 
jeszcze drzewa, które maj� suche konary i znowu kilka drzew wypadnie. 

Sprawa Kronospanu. Pan Burmistrz Matuszak mówi�c o spotkaniu, mówił o pewnym procesie, który post�puje. By� 
mo�e jest on wolny, ale pewne rzeczy le�� po naszej stronie. Umówili�my si� na spotkaniu z Kronospanem, �e pewne 
rzeczy my b�dziemy wykonywali, a finansowanie lub dofinansowanie b�dzie ze strony Kronospanu, czyli ustalili�my, �e 
to my b�dziemy mówi� o jak� aparatur� chodzi, jaki program chcemy realizowa� i to my okre�limy jakie �rodki chcemy 
mie� w formie dopłat do ochrony �rodowiska, na zrealizowanie niektórych spraw. To wcale nie znaczy, �e odpuszczamy 
albo nas to nie interesuje. Wr�cz przeciwnie, wygl�da na to, �e i Kronospan zaczyna si� interesowa�, bo chyba dotarło 
do nich, �e sprawy zwi�zane z ochron� �rodowiska, odbiór społeczny, nieuwaga na tym polu m�ci si�. Gdyby u nas było 
wszystko w porz�dku, to nie mieliby takich problemów jak w Ostródzie. 

Nauka pływania; to samo zauwa�yli�my. Była jedna kontrola przeprowadzona, rzeczywi�cie były du�e ró�nice 
mi�dzy tym co wpłacali�my a korzystaniem z tego dzieci. Powtórzymy t� kontrol� i zobaczymy jak to wygl�da na dzie� 
dzisiejszy. 

Plan zagospodarowania, ul. Winniczna; Zwracacie uwag�, �e cz�sto ró�nimy si� w zdaniu mi�dzy grup� 
mieszka�ców a nami. B�dziemy ró�nili si� tam gdzie b�dzie dochodziło do ró�nych interesów. Naszym powodem 
takiego stawiania sprawy jest to, �e musimy sta� na stra�y tego co wcze�niej zostało zapisane w planie 
zagospodarowania przestrzennego. Pa�stwo, którzy budowali te gara�e na okres pi�ciu lat, tak naprawd� u�ytkowali je 
kilkana�cie lat. Musieli mie� �wiadomo��, �e b�d� musieli z tego terenu ust�pi� i my�l�, �e łatwe do rozstrzygni�cia - 
gara� czy budynek mieszkalny? 
Dotacje rz�dowe i wpływy z mienia komunalnego, �e łatwo było przewidzie�. Do tego ju� wcze�niej ustosunkowałem si�. 
Je�eli chodzi o zakład z Radnym Toboł�; wtedy mówiłem Panu, �e b�d� si� cieszył je�eli przegram, ale tłumaczyłem te� 
dlaczego jeste�my ostro�ni. 
Pani Radna Machnik oczywi�cie miała racj�. Bardzo cenna inicjatywa, my�l� �e b�dzie miała ci�g dalszy. 
 
Teresa Machnik - du�o osób młodych zwraca si� z pro�b�, nie mog� dosta� zatrudnienia. W tych nadgodzinach 
i zast�pstwach to była liczba do�� poka�na, to 50 etatów. W ubiegłym roku była to liczba 70 etatów. Przynajmniej 30 
młodych nauczycieli mogłoby pracowa�. Warto zwróci� na to uwag�. 
 
Marian Goli�ski - pilnie przygl�damy si� tym problemom, równie� Referat Nadzoru i Kontroli chce sprawdzi� spraw� 
nadgodzin, relacj� co jest racjonalne a co nie.  

Dodatki mieszkaniowe; to nie wykonanie dodatków mieszkaniowych, to nie jest z powodu, �e komu� odmówili�my. 
Odnosi si� wra�enie, �e s� one do�� łatwo uzyskiwane i nale�y przyjrze� si� czy wszystkie warunki spełniane. Poprzez 
to b�dziemy mieli odpowied� czy tych pieni�dzy nam brakuje czy wr�cz przeciwnie.  
Erupcja inwestycji w roku wyborczym; my�l�, �e dobrze jak co� na koniec kadencji si� udaje. Trudno byłoby mi tak to 
wszystko przeprowadzi�, �eby takie nagromadzenie w jednym roku uzyska�, musiałbym by� „mistrzem �wiata”. Zbyt 
du�o jest tu nie przewidywalno�ci, �eby w ten sposób to postrzega�. Je�li mieszka�cy w sposób pozytywny odbior� 
i zauwa�� tylko te inwestycje, które s� potrzebne miastu, to my�l�, �e to b�dzie plus dla nas wszystkich. 
 
Paweł Szycko - chciałem ustosunkowa� si� do kilku spraw, które w czasie obrad były poruszane. Faktycznie jest 
problem z przeprowadzaniem przetargów i z wyłanianiem wła�ciwego kontrahenta do realizacji inwestycji. Je�eli my 
spojrzymy na ustaw� o zamówieniach publicznych, to stwierdzimy, �e zasadniczym kryterium, �eby wybra� wykonawc� 
jest cena. Doskonale rozumiem zamierzenia ustawodawcy, chodzi bowiem o walk� z korupcj�, ale niestety to poci�ga za 
sob� takie sytuacje, �e wyłaniaj�c kontrahenta, który oferuje najni�sz� cen� wyłaniamy równocze�nie kontrahenta, który 
nie zawsze jest w stanie podoła� temu zadaniu. Nie widz� tutaj innego rozwi�zania, bo to jest w kompetencjach 
parlamentu. Z kolei zmiana tej ustawy, gdzie nie cena byłaby tym wa�nym kryterium spowodowałaby du�o wi�cej 
problemów. 
Pobie�nie była wywołana sprawa słu�by zdrowia. Nasze miasto jest t� gmin�, która nie ma problemów z publicznym 
zakładem opieki zdrowotnej. Tam wsz�dzie gdzie samorz�d ma publiczny zakład opieki zdrowotnej, to z reguły, nie 
zawsze, ma problem z wielomilionowym zadłu�eniem tego zakładu. Nasza gmina takiego problemu nie ma. Ja jestem 
z jednej strony przeciwny dofinansowaniu  okre�lonych zakładów opieki zdrowotnej, tych zakładów, które �wiadcz� 
usługi b�d�ce w kompetencji gminy, tymi usługami jest podstawowa opieka zdrowotna, z drugiej strony nie chciałbym, 
�eby nasza gmina zapominała o problemach zdrowotnych naszych mieszka�ców. W tym momencie chciałbym 
zaapelowa� do Pana Burmistrza, �eby w przyszłych bud�etach zaplanowa� wi�ksz� kwot� na programy profilaktyczne. 
Nie wspierajmy zakładów opieki zdrowotnej, bo one w obecnym systemie powinny same si� utrzyma�, natomiast 
wspierajmy zdrowie naszych mieszka�ców. 
Przepraszam p. Radny Douglas, t� kwesti� Pan kilkakrotnie podnosił. Musz� powiedzie�, jako Przewodnicz�cy Komisji 
Rewizyjnej, absolutnie nie mam poczucia, �ebym z p. A. Bratkowskim był w jednej koalicji. Chc� powiedzie�, �e Komisja 
w swej dotychczasowej pracy rozpatrywała wiele spraw, które mogłyby potencjalnie wskazywa� na niewła�ciw� prac� 
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Burmistrza, Urz�du Miasta i p. A. Bratkowski jest tym członkiem Komisji, tym Radnym, który jest najbardziej wnikliwy 
i najbardziej szuka „dziury”, to �e jej nie znajduje, to inna historia. 
 
Anna Kozioł - kontynuuj�c jedn� z my�li Pana Radnego Szycko, odnosz�c� si� do dygresji filozoficznej wyst�pienia 
p. Radnego Douglasa, chc� powiedzie�, �e zale�y mi na dobrych kontaktach z wszystkimi radnymi, równie� 
z p. Douglasem, ale po raz kolejny sugeruje Pan jakoby Radni Szczecineckiej Wspólnoty Samorz�dowej byli 
„bezwolnymi owieczkami” w stadzie Pana Burmistrza Goli�skiego. Chc� powiedzie�, �e jeste�my osobami b�d�cymi 
w stanie samodzielnie my�le� i podejmowa� decyzje. Nie pami�tam kiedy ostatnio obowi�zywała u nas  dyscyplina 
odno�nie głosowania. Klub spotyka si� i przez dwie lub trzy godziny burzliwie dyskutuje. S� to spotkania wyja�niaj�ce 
wiele spraw.  
Po drugie, razem z Radnymi Klubu SLD pracujemy w Komisjach, na których s� dyskusje merytoryczne i je�eli 
dochodzimy do wspólnych wniosków, to nie jest to koalicja, tylko po prostu my�limy podobnie. O Radnym Bratkowskim 
wiem, �e jak słysz� jego nazwisko w Urz�dzie Miasta, to „staj� na baczno��”, bo rzeczywi�cie jest osob� bardzo 
wnikliw�, szukaj�c� odpowiedzi na nurtuj�ce go pytania. Mam równie� informacj�, �e po przedstawieniu wszelkich 
dokumentów p. Radny stwierdza „jestem usatysfakcjonowany”. 
Rezerwa ogólna; my�l�, �e zawsze b�dzie kontrowersyjna ale pokazuje ona jak wiele w Szczecinku si� dzieje. Wiele 
organizacji ubiega si� o dodatkowe �rodki. Jak si� prze�ledzi na co wydawane, to mo�na zobaczy� jak du�o dzieje si�. 
Chciałabym aby ta rezerwa była, �eby móc dofinansowywa� naprawd� warto�ciowe imprezy. 
 
Andrzej Bratkowski – bardzo dzi�kuj� za te miłe słowa skierowane pod moim adresem, ale nie mog� si� nie odnie�� do 
pewnej ogólnej refleksji. Dzisiejsza dyskusja mo�e nam przynie�� wszystkim wielk� satysfakcj�. Unikn�li�my wielkich 
fajerwerków, niepotrzebnych słów. W czasach kiedy trwa polityczna bijatyka, wysyłamy do�� czytelny sygnał – niech 
ł�cz� nas wa�ne sprawy dla nas wszystkich, niech trafiaj� do nas racjonalne argumenty i je�eli ten poziom dyskusji 
politycznej b�dziemy kontynuowa�, to by� mo�e nie b�dzie słu�y� do dora�nych celów politycznych, ale b�dzie wspóln� 
trosk� o los naszego miasta. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - dyskusja zako�czona, przyst�pujemy do głosowania. Pierwsza z uchwał dotyczy 
rozpatrzenia sprawozdania z wykonania bud�etu miasta Szczecinek za 2004 rok. Kto jest za przyj�ciem sprawozdania? 
 
W głosowaniu jawnym oddano głosów: 
za – 18 
przeciw – nie było 
wstrzymało si� od głosu – 2  /p. J. Hardie-Douglas, p. W. Suchowiejko/ 
 
 
Wi�kszo�ci� głosów – Rada podj�ła uchwał� w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania bud�etu miasta 
Szczecinek za rok 2004r. 
 
   /uchwała Nr XXVI/261/05 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 6 – Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta z tytułu wykonania bud�etu miasta Szczecinek za 
2004 rok. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - czy kto� z Pa� i Panów Radnych chciałby jeszcze zabra� głos w sprawie absolutorium? Nie 
widz�, wobec tego przyst�pujemy do głosowania. Projekt uchwały dotyczy absolutorium dla Burmistrza Miasta z tytułu 
wykonania bud�etu miasta Szczecinek za 2004 rok. Kto jest za podj�ciem uchwały i udzieleniem absolutorium? 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie „za” – Rada podj�ła uchwał� w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta 
Szczecinek z tytułu wykonania bud�etu miasta za 2004r. 
 
   /uchwała Nr XXVI/262/05  - w zał�czeniu/ 
 
Marian Goli�ski - dzi�kuj� w imieniu swoim i w imieniu współpracowników - my�l� szerzej - i tych, którzy mnie wspierali: 
przedsi�biorstwa komunalne, jednostki i Radnych. Musz� powiedzie�, �e nigdy nie traktowałem Was jako przeciwników, 
a raczej jako trudnych, wymagaj�cych cenzorów. Tym wi�ksza moja satysfakcja, �e co� wspólnie udaje nam si� zrobi� 
dla dobra miasta. I to co zawsze podkre�lałem, nie mam ani ulubie�ców, ani przeciwników. Zawsze chc� wspólnie 
podejmowa� decyzje, natomiast zawsze tak b�dzie, �e Burmistrz wybrany w powszechnych wyborach b�dzie musiał 
podejmowa� decyzje, wysłuchuj�c opinii. Niestety na niego spada je�li co� dobrego, a w jeszcze wi�kszym stopniu je�li 
co� złego. Mam nadziej�, �e tego złego a� tak du�o nie było. 
 
 
ad. pkt. 7 – Uchwała w sprawie ustalenia organizacji oraz szczegółowych zasad odpłatno�ci za pobyt w Noclegowni 
Miejskiej – o�rodku wsparcia dla bezdomnych m��czyzn w Szczecinku. 
 
Wojciech Milewski - Komisja Problemów Społecznych pozytywnie jednogło�nie zaopiniowała projekt powy�szej 
uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko - u�yto okre�lenia „bezdomni z terenu miasta”. Prosz� o wyja�nienie, bo bezdomno�� oznacza 
brak zameldowania, wi�c trudno okre�li� gdzie dany człowiek mieszka. Czym si� ró�ni� bezdomni z terenu miasta od 
innych bezdomnych, jak to b�dziemy rozstrzyga�? 
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Pytanie drugie; czy ten pobyt dora�ny, przez dwie doby, wynika z przepisów czy przyj�ty na potrzeby tej uchwały? 
 
Marta Niewczas – kto to jest bezdomny z terenu miasta? Je�li chodzi o wła�ciwo�� gminy rozstrzyga to ustawa 
o pomocy społecznej. Rozstrzygamy to w oparciu o przepisy. Naszym interesem nie jest �ci�ganie bezdomnych spoza 
terenu Szczecinka i zapewnianie im noclegu. Natomiast mo�emy liczy� si� z tym, �e wiele osób dociera i zatrzymuje si�, 
bo Szczecinek jest w�złem komunikacyjnym i głównie dla nich jest ten pobyt dora�ny przez dwie doby. To odpowiedni 
czas na nawi�zanie kontaktu z gmin� wła�ciw�, na ustalenie sytuacji rodzinnej tej osoby i znalezienie innej mo�liwo�ci 
pomocy, ni� nasza noclegownia. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie ustalenia organizacji oraz szczegółowych zasad 
odpłatno�ci za pobyt w Noclegowni Miejskiej – o�rodku wsparcia dla bezdomnych m��czyzn w Szczecinku. 
 
   /uchwała Nr XXVI/263/05 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 8 – Uchwała w sprawie wniesienia do ZGM TBS Sp. z o. o. w Szczecinku wkładu rzeczowego /aportu/ w formie 
nieruchomo�ci stanowi�cych własno�� Miasta Szczecinek. 
 
Sylwester Grzywacz  - Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
W głosowaniu jawnym oddano głosów: 
za – 18 
przeciw – nie było 
wstrzymał si� od głosu – 1 /p. J. Hardie-Douglas/ 
Wi�kszo�ci� głosów – Rada podj�ła uchwał� w sprawie wniesienia do ZGM TBS Sp. z o. o. w Szczecinku wkładu 
rzeczowego /aportu/ w formie nieruchomo�ci stanowi�cych własno�� Miasta Szczecinek. 
 
   /uchwała Nr XXVI/264/05 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 9 – Uchwała w sprawie zbycia nieruchomo�ci stanowi�cych własno�� Miasta Szczecinek. 
 
Sylwester Grzywacz – Komisja Bud�etowo-Ekonomiczna RM zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie zbycia nieruchomo�ci stanowi�cych własno�� 
Miasta Szczecinek. 
 
   /uchwała Nr XXVI/265/05 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 10 – Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - czy s� pytania do p. Burmistrza Miasta w sprawie przedstawionego sprawozdania? Pyta� 
nie ma, przechodz� do nast�pnego punktu porz�dku obrad. 
 
 
ad. pkt. 11 – Informacja Przewodnicz�cego Rady Miasta. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM -  w okresie od ostatniej sesji do Rady Miasta wpłyn�ły pisma, które dotyczyły nast�puj�cych 
spraw: 
- Urz�d Marszałkowski Województwa Zachodniopomorskiego w Szczecinie przesłał na moje r�ce, celem załatwienia, 

skarg� u�ytkowników gara�y przy ul. Reja. Po rozpoznaniu sprawy, udzieliłem skar��cym nast�puj�cej odpowiedzi 
– odczytał tre�� odpowiedzi z dnia 18.04.2005r., nr sprawy OR-0114/58/05. 
Skarg� t� równolegle rozpatrywał Wojewoda Zachodniopomorski, który odpowiedział nast�puj�co - odczytał pismo 
Wojewody, skierowane na adres p.Zenona Sołtysa. 
Nie b�d� tej skargi czytał. Zgodnie z �yczeniem Urz�du Marszałkowskiego udzieliłem odpowiedzi. Skarga ta roi si� 
od inwektyw, insynuacji, grubych pomówie� itp. Odpowiadaj�c tym panom napisałem na ko�cu, �e wyra�am 
oburzenie tymi gołosłownymi zarzutami, zawartymi w skardze. Trudno z nimi polemizowa�. 

- druga sprawa, Stowarzyszenie AIR Gospodarczy i „W Jedno�ci Siła” w odpowiedzi na moje pismo z dnia 7.04.05r. 
wyst�piło z nast�puj�cym wnioskiem – odczytał wniosek oraz odpowied� ww. Stowarzyszeniom. 

- nast�pna sprawa, do�� bulwersuj�ca, dotyczy uchwały RM w sprawie ustalenia czasu pracy placówek handlu 
detalicznego, zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych i zwi�zanych z t� uchwał� skarg. Do WSA 
p. Aleksandra 	elazna wniosła za�alenie na ww. uchwał�, jednocze�nie wnioskuj�c, aby WSA wstrzymało 
dostosowanie godzin pracy sklepu NON STOP do czasu rozpatrzenia jej skargi przez WSA. S�d odmówił. Wobec 
takiego postanowienia p. 	elazna wniosła za�alenie do Naczelnego S�du Administracyjnego. W chwili obecnej WSA 
dopu�ciło do udziału w sprawie p. Ew� Kotynia. 

- Do Rady Miasta p. 	elazna równie� wyst�piła z wnioskiem o odroczenie dostosowania zgodnie z uchwał� godzin 
pracy jej sklepu do chwili rozpatrzenia jej skargi przez WSA. Ponadto pracownicy sklepu NON STP zwrócili si� 
z apelem o umo�liwienie prowadzenia na terenie miasta sklepu całodobowego. 
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Cało�� sprawy analizowała Komisja Prawa, Legislacji i Porz�dku Publicznego RM, która na posiedzeniu w dniu 
21.04. br. zaj�ła nast�puj�ce stanowisko – odczytał stanowisko Komisji w oparciu o które b�dzie udzielona 
p. 	elaznej i jej pracownikom odpowied�. 
Czy s� pytania, uwagi w tej sprawie? Pyta� nie ma, odpowied� b�dzie udzielona. 

- List otwarty Zarz�du Oddziału Powiatowego Liga Polskich Rodzin – odczytał pismo/ apel. 
- 14.04. br. zwrócili si� do mnie panowie Rokosz i Olszewski z wnioskiem, by Rada Miasta podj�ła uchwał� 

o wyznaczeniu miejsca pod budow� pomnika Jana Pawła II. Przekazałem t� spraw� Komisji Prawa, Legislacji 
i Porz�dku Publicznego RM. Zaj�ła ona stanowisko, które przeczytam z protokołu posiedzenia Komisji – odczytał. 
Przypomn�, �e projekt pomnika musiałby uzyska� akceptacj� władz ko�cielnych. 

- Ostatnia sprawa; zostałem poinformowany, �e o�rodek opieki zdrowotnej „Podimed” otrzymał certyfikat ISO 9001. 
 
ad. pkt. 12. Wnioski i zapytania Radnych. 
 
Andrzej Bratkowski – chciałbym wróci� do wniosku, składanego wcze�niej w sprawie nagło�nienia tej sali. Zabieranie 
głosu, czytanie wyst�pie� z mikrofonem w r�ce jest szalenie niewygodne. Ponawiam propozycj�, aby�my urz�dzenia 
nagła�niaj�ce posiadali. 
 
Bogdan Bereszy�ski –  chc� poruszy� dwie sprawy, dotycz� one estetyki miasta. Bior�c udział w mszy na Placu 
Wolno�ci dokładnie przyjrzałem si� ratuszowi. Z jednej strony elewacja ratusza obskurna i nale�ałoby j� poprawi�. 
Rozumiem, �e to równie� sprawa wspólnoty mieszkaniowej, ale mo�e pomó�my wspólnocie finansowo, �eby jeszcze 
przed sezonem letnim t� elewacj� wyremontowa�, aby ratusz i plac w cało�ci prezentował si� okazale. 
 Druga sprawa; pracuj�c nad Strategi� Rozwoju Miasta zaproponowali�my parking na ul. Mickiewicza, 
w s�siedztwie Urz�du Skarbowego. Teraz, gdy jest rozliczanie si� podatkowe, to  interesanci Urz�du nara�eni s� na 
niebezpiecze�stwo ze wzgl�du na zakorkowanie ulicy z jednej i z drugiej strony. O wypadek nie trudno. Brak jest 
ogólnodost�pnego parkingu. 
 
Wiesław Suchowiejko - spostrzegłem na stronie internetowej Starostwa Powiatowego, i� wystawiło ono na sprzeda� 
działki, które znajduj� si� w granicach administracyjnych naszego miasta, około 20 ha. Wg mojej wiedzy te działki 
powinny by� skomunalizowane, skoro nie przej�ł to Skarb Pa�stwa, to powinny przej�� na własno�� Gminy Miejskiej 
Szczecinek. Byłem w tej sprawie u Kierownika Piesika. Ten link znikn�ł ju� ze strony internetowej Starostwa, ale przetarg 
odb�dzie si� 20.05.2005r. p. Kozłowski podawał inn� dat�. Nie chc� nikogo o nic pos�dza�, ale chciałbym �eby przed t� 
dat� wyja�ni�, czy my jako miasto nie jeste�my wła�cicielami tych działek. 
 Druga sprawa; prosiłbym p. Burmistrza o pami�� o naszym wniosku i ewentualn� odpowied� na pi�mie. Jako 
Przewodnicz�cy Komisji t� pro�b� ponawiam. 
 
Roman Toboła – nasze miasto dysponuje niezłym taborem komunikacji miejskiej. Obserwowałem go przez ostatnie 
miesi�ce. Wielkie reklamy od zewn�trz nie przeszkadzaj�, natomiast od �rodka autobusów s� pewn� zawad�, przez 
okna nic nie wida�, mo�liwo�� obserwacji miasta �adna. 
 
 
Wobec wyczerpania porz�dku obrad, z uwagi na to, �e nikt wi�cej głosu nie zabierał Przewodnicz�cy Rady Miasta 
p. Jerzy Musiał zako�czył sesj� o godz. 12.35. 
 
 
 
 

Protokołowała            Przewodnicz�cy Rady Miasta 
 

L. Wojtków             mgr in�. Jerzy Musiał 


